

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. CVII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

omnis eorum iuuentus, infinita numero, im-
 mensa corporibus, situ locorum tutissima, tra-
 ditis armis, vna cum ducibus suis, septa ful-
 genti armatoque militum nostrorum agmine,
 ante imperatoris procubuit tribunal. Fracili 2
 Langobardi, gens etiam Germana feritate fero-
 cior: denique quod numquam antea spe con-
 ceptum, nedum opere tentatum erat, ad qua-
 dringentesimum miliarium, a Rheno vsque ad
 flumen Albim, qui Semnonum Hermunduro-
 rumque fines præterfluit, Romanus cum signis
 perductus exercitus: & eodem, mira felicitate 3
 & cura ducis, temporumque obseruantia, clas-
 sis, quæ Oceani circumnauigauerat sinus, ab
 inaudito atque incognito ante mari flumine
 Albi subuecta, plurimarum gentium victoria,
 cum abundantissima rerum omnium copia,
 exercitui Cæsarique se iunxit.

CAP. CVII. Non tempero mihi, quin 1
 tantæ rerum magnitudini hoc, qualecumque
 est, inferam. Cum citeriorem ripam prædicti
 fluminis castris occupassemus, & vltior ar-
 mata hostium iuuentute fulgeret, sub omnem
 motum nostrarum nauium protinus refugien-
 tium, vnus e barbaris, ætate senior, corpore
 excellens, dignitate, quantum ostendebat cul-
 tus, eminens, cauatum (vt illis mos est) ex
 materia conscendit alueum, solusque id naui-
 gii genus temperans, ad medium processit flu-
 minis; & petiit, *liceret sibi, sine periculo, in* 2

F 2

eam,